

世纪游轮  
Century Cruise

濯水古镇  
Zhuoshui Ancient Town



石宝寨  
Shibaozhai

芭拉胡景区  
Barahu Scenic Area

蒲花暗河景区  
Puhua River Scenic Area

## \*\*特别安排:

- 登船当晚赠送欢迎果盘 \* 入住3楼或以上层楼江景露台房
- \* 全航次免费使用游泳池 \* 赠送免费观看电影一次
- 赠送码头至船上客房行李搬运服务



# The Magnificent Yangtze Three Gorges Qianjiang/ Enshi/ Chongqing 壮丽三峡/ 黔江/ 恩施/ 重庆 8 Days 6 Nights 八天六夜

南方假期 (馬) 有限公司 185507-H KPK/LN-1648 KDN#00012 GST NO: 000815071232

**Z. G. Nan Fang Holidays (M) Sdn. Bhd.**

38-6-1 (6th Floor), Jalan 4/91, Taman Shamelin Perkasa, 56100 Cheras, Kuala Lumpur.

(Tour) Tel: (6)03-9283 0788

Fax: (6)03-9282 0188

(Operations) Tel: (6)03-9283 9188

Fax: (6)03-9282 9188

(Ticketing) Tel: (6)03-9283 2788

Fax: (6)03-9282 0188

Website: <http://www.nanfang.com.my>

Email: [zgfnf@nanfang.com.my](mailto:zgfnf@nanfang.com.my)



## 第一天 吉隆坡 → 重庆

(---/---/---)

乘搭客机飞往中国西南最大的直辖市 - 重庆，也被称为“山城”。抵达后，由导游安排入住酒店休息。

## 第二天 重庆 4HRS 黔江

(早/午/晚)

- **芭拉胡景区(含玻璃眺台)** - 是一个以土家语命名的景区，就是大峡谷的意识，因其贯穿黔江老城和舟白、正阳新城三大城市组团，集城市大峡谷、城市大峡江、城市大溶洞于一体，是世界罕见的“城市峡谷峡江”观景。拥有大世界吉尼斯之最一高达 123 米的巨幅摩崖观音像；有惊险绝伦、垂直高度逾 300 余米的悬崖绝壁栈道。
- **濯水古镇 +世界第一<风雨廊桥>** - 古镇文化积淀丰厚，码头文化、商贾文化、场镇文化以及丰富多彩的文化艺术遗存相互交织。“游古镇老街，品土家美食，看后河古戏，听蓬江水音”，随着古镇的改造，一个在 4000 多年的漫漫长河中积淀了丰富文化内涵的古镇已焕发昔日的风采，重新迎来一个辉煌的时代。【**风雨廊桥**】：因其建筑形态独特，廊桥上分为桥，塔，亭三部分。分上下两层，一层可供游人、市民通行，二层可供观赏和休闲娱乐，其横跨于阿蓬江上，2017 年第六届中国廊桥国际学术(重庆黔江)研讨会上，横跨两江、全长 658 米的濯水风雨廊桥经延伸后首次得到海内外知名廊桥专家学者的首肯和正名，获评“世界第一风雨廊桥”的荣誉称号。

## 第三天 黔江 3HRS 恩施 &lt;2 等座动车 1.45 HRS&gt; 宜昌(长江三峡)

(早/午/晚)

- **蒲花暗河景区(含船游 & 景区内交通)** - 现实版《盗墓笔记》场景，一天竟能穿越三日两夜！暗河部分长约 2 公里，河水最深处 20 余米，由蒲花暗河、天生桥群、大漏斗群、绝壁栈道、蒲花暗河大峡谷组成。景区全年平均气温 15℃，夏天最高气温为 31℃，其中溶洞内气温全年保持恒温 22℃，素有“中央空调”的美称。
  - **恩施土家女儿城** - 世间男子不二心，天下女儿第一城！施恩土家女儿城，是全国土家族文化集聚地，街道依山势而建，顺水而设，以灰色角砾岩铺就。女儿街是女儿城的代表，位于古城的核心位置，是城区最繁华的街道，同时也是恩施市区商业最繁华的街区之一。
- 抵达宜昌后，乘车赴宜昌茅坪港(约 1 小时车程)，登船。

## 第四天 长江三峡

(早/午/晚)

- **三峡大坝(上岸游览, 含电瓶车)** - 是中国有史以来建设最大的水坝，更是世界上规模最大的水电站。
- 自费项目推荐 (自费项目均需全船人数达到 50 人参加才停靠安排):**
1. **三峡大坝升船机 RMB 290/ 人 (备注: 换乘小游船体验过三峡大坝船闸, 人数不限)**
  2. **三峡人家 RMB 290/ 人** : 三峡人家石牌之美, 美在“湾急、石奇、谷幽、洞绝、泉甘”。景区包括灯影石、明月湾、灯影洞、石牌抗战纪念馆、石令牌、杨家溪、蛤蟆泉等景点。
  3. **屈原故里 RMB 220/ 人** : 位于湖北省秭归县是中国战国时代楚国伟大爱国诗人屈原的故乡，也是楚文化发源地之一，国家 5A 级旅游景区。
- 晚餐后，6 楼阳光甲板举行欢迎酒会。

## 第五天 长江三峡

(早/午/晚)

- **巫峡** - 巫峡是长江三峡的第二峡，以其优雅而闻名。绕行 25 英里，起始于西部大宁河口(武山东部)，湖北省巴东市官渡口。巫峡绮丽幽深，以俊秀著称天下。
  - **神女溪(换乘小船)** - 被当地人称为“美女溪”，溪长 15 公里。由于水面湍急、溪水道窄，其中有 10 公里为人迹罕至的原始山谷。三期蓄水后，可到溪内峡谷纵深处探密，优美的风景与原生态居民“惊现”在游人面前，昔日只有少数摄影家知道的奇峰丽景，将成为三峡游的新亮点。
  - **瞿塘峡** - 两岸如削，岩壁高耸，大江在悬崖绝壁中汹涌奔流，自古就有“险莫若剑阁，雄莫若夔”的美称。
- 自费项目推荐 (自费项目均需全船人数达到 50 人参加才停靠安排):**
1. **白帝城 RMB 290/ 人** : 历史文化悠久，自古以来，无数文人墨客如李白、杜甫、刘禹锡、白居易、苏轼、陆游、范成大、王十朋、王士桢等都曾寓居于此，在这里留下大量华章和无数诗篇，因此享有“诗城”之美誉。

## 第六天 长江三峡

(早/午/晚)

- **石宝寨(上岸游览)** - 塔楼倚玉印山修建，依山耸势，飞檐展翼，造型十分奇异。整个建筑由寨门、寨身、阁楼(寨顶石刹)组成，共 12 层，高 56 米，全为木质结构。石宝寨以奇特的建筑和许多有趣的传说闻名于世，被列为世界八大奇异建筑之一。
- 举行船长欢送晚宴。

## 第七天 长江三峡 / 重庆

(早/午/晚)

- **打卡网红点: 轻轨穿楼** - 一辆轻轨从一栋楼房中飞驰而过，这一奇特的景像让山城重庆复杂地形，轨道交通 2 号造就了全国绝无仅有的震撼景像令游客瞠目结舌。
- **磁器口古镇** - 国家 4A 级景区及历史文化名街，重庆市重点保护传统街，“新巴渝十二景”，巴渝民俗文化旅游圈。
- **洪崖洞吊脚楼** - 建在山上的高耸的建筑物，是重庆的地标之一。洪崖洞成为当地一个综合业务块和风景点。
- **解放碑步行街** - 重庆最繁华商贸中心。现已是当地地标。
- **弹子石老街** - 长嘉汇二期弹子石老街为一个新旧交融、中西合璧的文化商业体验。「重庆市南岸区长嘉汇弹子石老街」在 6 月 1 日的开街典礼上获正式授牌，确认其国家 4A 级旅游景区的地位，并为全国首个以「开埠文化与城市九级坡地地貌」为主题获批的国家 4A 级旅游景区。

晚餐后，送机场。搭乘客机飞返温暖的家园吉隆坡 !!!

## 第八天 重庆 → 吉隆坡

(---/---/---)

<b>Day 01</b>	<b>Kuala Lumpur → Chongqing</b>	<b>(--/--/---)</b>
Assemble at airport for your flight to Chongqing which is the largest municipality in Southwest china. Meet and transfer to check in hotel for rest.		
<b>Day 02</b>	<b>Chongqing 🚗4HRS Qianjiang</b>	<b>(B/ L/ D)</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li><b>Barahu Scenic Area (include Glass Platform)</b> – has the reputation of being the first canyon city in Asia. It runs through three major cities of the Qianjiang main city, new city of Zhoubai and Zhengyang. The city scenery include the combination of the canyon, gorges and caves. It has the largest Guinness in the world - the huge cliff-like Guanyin with a height of 123 meters; there is a cliff with a vertical and thrilling height of more than 300 meters.</li> <li><b>Zhuoshui Ancient Town + the world's No. 1 &lt;Fengyu Bridge&gt;</b> – The ancient town has rich with cultural heritage, dock culture, merchant culture, field culture and artistic heritage. “Visit the old street, taste the local food, watch the Houhe ancient opera, listen to the water of Pengjiang”, the ancient town of Zhuoshui contains the splendid culture of history. The connotation of the ancient town has been revived in the past, re-emergence of a brilliant era.</li> </ul>		
<b>Day 03</b>	<b>Qianjiang 🚗3HRS Enshi &lt;2<sup>nd</sup> class train ride 1.45HRS&gt; Yichang (Yangtze River)</b>	<b>(B/ L/ D)</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li><b>Puhua River Scenic Area (include boat ride and local transport)</b> – The reality version of the "The Lost Tomb" scene, one day can cross three days and two nights! The part of the dark river is about 2 kilometers long and the deepest part of the river is more than 20 meters. It consists of the Puhua River, Tiansheng Bridge group, the funnel group, the cliff wall and the Puhua River Grand Canyon. The annual average temperature of the scenic spot is 15 °C and the highest temperature in summer is 31 °C. The temperature in the cave is kept at a constant temperature of 22°C throughout the year. It is known as the “Central Air Conditioner”.</li> <li><b>Enshi Tujia Daughter City</b> – is a gathering place for Tujia culture in China. The streets are built on the mountain, along the river and paved with gray breccia. Daughter Street is the representative of the Daughter City, located in the core of the ancient city. It is the most prosperous street in the city and also one of the most prosperous neighborhoods in Enshi City.</li> </ul> <p>➤ <b>Arrive Yichang and continue journey (coach journey about 1hour) to Maoping Port Terminal for boarding.</b></p>		
<b>Day 04</b>	<b>Yangtze River</b>	<b>(B/ L/ D)</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li><b>Shore excursion to Three Gorges Dam Site (include buggy car)</b> – is China's largest-ever construction of dams and also the world's largest hydropower station.</li> </ul> <p><b>Optional Tour</b> (The optional tour can only be confirmed and commenced with a minimum group size of 50participants):</p> <ol style="list-style-type: none"> <li><b>Three Gorges Dam Ship Lift RMB 290/ pax</b> (Remarks: Transfer to other small boat to experience passing over the Three Gorges Dam, no control on number of participants)</li> <li><b>Tribe of The Three Gorges RMB 290/ pax</b> : is located on Xiling Gorge in the city of Yichang, between the Three Gorges Dam and the Gezhouba Dam, in a region of mountains and streams where the scenery has the beauty of landscape paintings. The area has been officially designated as a “Preservation Center of Traditional Culture and Art of the Three Gorges.</li> <li><b>Qu Yuan’s Hometown RMB 220/ pax</b> : Hubei Zigui County is the hometown of Qu Yuan, a great patriotic poet and also the birthplaces of Chu culture during the China Warring States Period. It ranked as 5A level scenic spots.</li> </ol> <p>➤ <b>Captain’s Welcome party in the evening.</b></p>		
<b>Day 05</b>	<b>Yangtze River</b>	<b>(B/ L/ D)</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li><b>Wu Gorge</b> – is the second gorge of the Three Gorges of Yangtze River and is famous for its elegance. Winding over 25 miles , it starts from the estuary of Daning River (east of Wushan) in the west and ends at Guandukou in Badong, Hubei Province.</li> <li><b>Shennv Stream (with small boat)</b> – Passengers take a wooden flat bottom boat to see the stunning scenery on both sides of the stream. The boats can reach the depths of the valley to see the natural scenery and original life of locals.</li> <li><b>Qutang Gorge</b> – Qutang Gorge is the shortest part of the Three Gorges (8 kilometers). It is considered the most dramatic. The river navigates through the gorge's sheer, steep cliffs where the Meng Liang staircase from the Song Dynasty can be seen.</li> </ul> <p><b>Optional Tour</b> (The optional tour can only be confirmed and commenced with a minimum group size of 50participants):</p> <ol style="list-style-type: none"> <li><b>White Emperor City (Baidi City) RMB 290/ pax</b> : It has a long history and culture. Since ancient times, numerous literary men and artists have lived here, such as Li Bai, Du Fu, Liu Yuxi, Bai Juyi, Su Shi, Lu You, Fan Chengda, Wang Shibo and Wang Shizhen. Baidi City also knowns as "Poetry City".</li> </ol>		
<b>Day 06</b>	<b>Yangtze River</b>	<b>(B/ L/ D)</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li><b>Shore excursion to Shibaozhai</b> – was built on the Mt. Yuyin with 12 floors, 56 meters high and wooden structures. Known for its peculiar architecture and many interesting legends, Shibaozhai is listed as one of the eight singular buildings singular buildings in the world.</li> </ul> <p>➤ <b>Captain’s farewell dinner.</b></p>		
<b>Day 07</b>	<b>Yangtze River / Chongqing</b>	<b>(B/ L/ D)</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li><b>“Net Red” spot : Light rail through the building</b> – a light rail flies through a building, this strange scene makes the mountain city Chongqing complex terrain, rail transit No. 2 created a stunning sight in the country that made the audience stunned.</li> <li><b>Ciqikou Ancient Town</b> – the national 4A level scenic spot, Chinese historical street and cultural street at Chongqing.</li> <li><b>Hongyadong Block</b> – one of the landmark of Chongqing which built on mountains by stilted buildings. It became a comprehensive business area and scenic spot.</li> <li><b>Jiefangbei Walking Street</b> – the landmark and most bustling commercial center at Chongqing.</li> <li><b>Danzishi Old Street</b> – the second phase of Changjiahui Shopping Park which is built with concept of old cultural and new commercial experience. Danzishi Old Street won the national 4A level tourist scenic spot and became the first 4A scenic spot approved by the theme of “Kaiyu Culture and Urban Nine-level Slope Landform”.</li> </ul> <p>After dinner. transfer to airport. Home sweet home !!!</p>		
<b>Day 08</b>	<b>Chongqing → Kuala Lumpur</b>	<b>(--/--/---)</b>

# 8Days 6Nights The Magnificent Yangtze Three Gorges/ Qianjiang/ Enshi/ Chongqing

## 8天6晚 壮丽三峡/ 黔江/ 恩施/ 重庆

**Tour Code: 8CYQ\_D7**

### Tour Highlights 行程特色

**白金系列** ★★★★★

**\*\*\* NO SHOPPING STOP TOUR 全程不进购物店 \*\*\***

- \* 全球罕见，亚洲唯一的独特城市景观，中国唯一城市大峡谷，土家族的“香格里拉”《芭拉胡 Barahu》
  - \* 世界第一《濯水风雨廊桥 Zhuoshui Fengyu Bridge》
  - \* 中国西部地质奇观 & 国家 4A 级景区《蒲花暗河 Puhua River》
  - \* 湖北隐藏仙境-恩施《土家女儿城 Enshi Tujia Daughter City》

### SPECIAL ARRANGEMENT 特别安排：

- ✚ Fruit plate will to be served in room at first night on board 登船当晚每间房赠送欢迎果盘
- ✚ Stay in room at 3<sup>rd</sup> floor and above 入住 3 楼或以上层楼的江景露台房
- ✚ Free luggage porter service from / to port terminal to cabin 赠送码头至船上客房行李搬运服务 (登船/ 离船共 2 次)
- ✚ Free usage swimming pool 全航次免费使用游泳池
- ✚ Free 1 movie 赠送免费观看电影一次

### Place of Visit 景点

- Qianjiang 黔江** : Barahu Scenic Area (include Glass Platform) 芭拉胡景区 (含玻璃眺台), Zhuoshui Ancient Town + the world's No. 1 <Fengyu Bridge> 濯水古镇 + 世界第一 <风雨廊桥>, Puhua River Scenic Area (include boat ride and local transport) 蒲花暗河景区 (含游船 & 景区内交通)
- Enshi 恩施** : Tujia Daughter City 土家女儿城
- Yangtze River 长江** : shore excursion to Three Gorges Dam Site (include buggy car) 上岸游览三峡大坝 (含电瓶车), Wu Gorge 巫峡, Shennv Stream (with small boat) 换乘小船畅游神女溪, Qutang Gorge 瞿塘峡, shore excursion to Shibaozhai 上岸游览石宝寨
- Chongqing 重庆** : Light rail through the building 轻轨穿楼, Ciqikou Ancient Town 磁器口古镇, Hongyadong Block 洪崖洞吊脚楼, Jiefangbei Walking Street 解放碑步行街, Danzishi Old Street 弹子石老街

Day 1	Kuala Lumpur → Chongqing	(--/--/--)	第一天 吉隆坡 → 重庆	(---/---/---)
Day 2	Chongqing – Qianjiang	(B/L/D)	第二天 重庆 – 黔江	(早/午/晚)
Day 3	Qianjiang – Enshi = Yichang (Yangtze River)	(B/L/D)	第三天 黔江 – 恩施 = 宜昌 (长江三峡)	(早/午/晚)
Day 4	Yangtze River	(B/L/D)	第四天 长江三峡	(早/午/晚)
Day 5	Yangtze River	(B/L/D)	第五天 长江三峡	(早/午/晚)
Day 6	Yangtze River	(B/L/D)	第六天 长江三峡	(早/午/晚)
Day 7	Yangtze River / Chongqing	(B/L/D)	第七天 长江三峡 / 重庆	(早/午/晚)
Day 8	Chongqing → KL	(--/--/--)	第八天 重庆 → 吉隆坡	(---/---/---)

### Hotel 酒店

- Chongqing: Gangsen International Hotel (1N) **准 5★/ similar**  
 重庆 港森国际大酒店 同级
- Qianjiang: Bamaodao Hotel (1N) **准 5★/ similar**  
 黔江 芭茅岛酒店 同级
- Yangtze River: Century Cruises “Legend” (4N) **5★/ similar**  
 长江 世纪游轮白金系列—世纪传奇 同级

\*If unavailable, will replace with local similar grade accommodation  
 \*酒店客满时，本公司会提供当地相同等级住宿

### Dining Highlights 风味

- Tujia Feast 土家摔碗酒席
- Hot Pot Flavor 重庆鸳鸯火锅风味

### Shopping Stop 购物站

**NO SHOPPING STOP TOUR !!!**  
**全程不进购物店**

### Optional Tour 江上自费项目推荐：

- Three Gorges Dam Ship Lift 三峡大坝升船机 RMB 290/ 人
- Tribe of The Three Gorges 三峡人家 RMB 290/ 人
- Qu Yuan's Hometown 屈原故里 RMB 220/ 人
- White Emperor City 白帝城 RMB 290/ 人

(江上自费项目均需全船人数达到50人参加才停靠安排。三峡大坝升船机自费除外人数不限。// All the OPTIONAL TOUR along the Yangtze River can only be confirmed and commenced with a minimum group size of 50 participants except Three Gorges Dam Ship

Tour Fare / 团费:			Departure Date / 出发日期:	
Airport Tax / 机场税 (subject to change)	Tip for Guide and Driver 导游与司机小费	China Visa (Normal single entry) 中国签证 (普通一次入境)	Agency Collection Fee 旅游附加手续费	Travel Insurance 旅游保险费
RM	RM	RM	RM	RM
*Flight Details(subject to change) / 航班时间: <b>DAY 1 KUL/CKG D7 808 2020/0045+1 // DAY 8 CKG/KUL D7 807/ 809 0200/0650</b>				
*The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator *最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准				